

**FOR RESIDENTIAL CUSTOMERS:**

**LIMITED WARRANTY** The manufacturer warrants the product to be free from defects in materials and workmanship for three (3) years from date of purchase when used as directed. Failure to comply with Product warnings shall void the warranty. This warranty does not cover Product subject to accident, neglect, abuse, misuse, or acts of God. If Product fails to operate according to the warranty, the manufacturer will replace Product with the same or similar Product, at no charge. Product should be returned, together with proof of date of purchase, to the retail store where Product was purchased. For additional information, contact 1-800-654-0089; Fax: 866-632-9674; Email: [warranty.service@sylvania.com](mailto:warranty.service@sylvania.com). THIS IS THE EXCLUSIVE REMEDY AVAILABLE. LIABILITY FOR INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES IS EXPRESSLY EXCLUDED. SOME STATES AND JURISDICTIONS DO NOT ALLOW THE EXCLUSION OR LIMITATION OF INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, SO THE ABOVE LIMITATION OR EXCLUSION MAY NOT APPLY TO YOU. THIS WARRANTY GIVES YOU SPECIFIC LEGAL RIGHTS, AND YOU MAY ALSO HAVE OTHER RIGHTS WHICH VARY FROM STATE TO STATE OR PROVINCE. THIS WARRANTY APPLIES TO CUSTOMERS PURCHASING THE PRODUCT FOR RESIDENTIAL USE ONLY.

**FOR COMMERCIAL CUSTOMERS:**

**LIMITED WARRANTY:** For Customers purchasing the Product from non-retail establishments and for use in commercial applications, the terms of the warranty are set forth at [www.sylvania.com/warranty](http://www.sylvania.com/warranty).

**POUR CLIENTS RÉSIDENTIELS:**

**GARANTIE LIMITÉE:** Le fabricant garantit que le produit ne comporte aucun défaut de matériaux et main-d'œuvre pour une période de trois (3) ans suivant la date d'achat, si utilisé selon l'usage prescrit. Le non-respect des avertissements stipulés sur le produit annulera la garantie. Cette garantie ne couvre pas les dommages au produit suite à un accident, de la négligence, un usage abusif ou une catastrophe naturelle. Si le produit comporte un défaut de fonctionnement en vertu de la présente garantie, le fabricant le remplacera par un produit identique ou similaire sans frais. Le Produit défectueux doit être retourné, accompagné de la preuve d'achat, au magasin où il a été acheté. Pour plus d'informations, veuillez appeler le 1-800-654-0089; Télécopieur: 866-632-9674; Courriel: [warranty.service@sylvania.com](mailto:warranty.service@sylvania.com). CECI CONSTITUE LE SEUL RECOURS OFFERT. TOUTE RESPONSABILITÉ RELATIVE AUX DOMMAGES CONSÉCUTIFS OU INDIRECTS EST EXPRESSÉMENT EXCLUE. CERTAINS ÉTATS NE PERMETTENT PAS L'EXCLUSION DES DOMMAGES CONSÉCUTIFS OU INDIRECTS; CETTE CLAUSE POURRAIT NE PAS S'APPLIQUER À VOTRE CAS. CETTE GARANTIE VOUS CONFÈRE DES DROITS SPÉCIFIQUES; VOUS POUVEZ AVOIR ÉGALEMENT D'AUTRES DROITS QUI PEUVENT VARIER D'UN ÉTAT OU D'UNE PROVINCE À L'AUTRE.

**POUR CLIENTS COMMERCIAUX:**

**GARANTIE LIMITÉE:** Pour les clients ayant acheté le produit par un fournisseur ne faisant pas de vente au détail et utilisant le produit pour une application commerciale, les modalités complètes de la garantie peuvent être consultées au lien suivant: [www.sylvania.com/warranty](http://www.sylvania.com/warranty).